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Tomasz Tylutko 

 

 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

Dotyczy: Dalszego funkcjonowania Niepublicznego Przedszkola „Irysek”. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Na prośbę zaniepokojonych rodziców zwracam się  o udzielenie informacji dotyczących możliwości 

dalszego funkcjonowania Niepublicznego Przedszkola „Irysek” w Gliwicach. Z przekazanych mi 

informacji wynika, iż wskutek śmierci dotychczasowej Dyrektor dalsze funkcjonowanie przedszkola nie 

jest oczywiste. 

 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1) Czy znane są wobec powyższej sytuacji dalsze losy funkcjonowania przedszkola? 

2) Jeśli dalsze funkcjonowanie nie jest możliwe, co stanie się z dziećmi dotychczas 

uczęszczającymi? Czy będą mogły liczyć na miejsca w innych przedszkolach? 

3) Czy wspomniane przedszkole miało pełnić tzw. „wakacyjny dyżur”? Jeśli tak to czy zostanie 

wyznaczone inne przedszkole? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 


